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VERSLAG VERGADERING GECOMBINEERDE RAADSCOMMISSIES 
 

GEMEENTEREKENING 2012 PROGRAMMA 3: JEUGD EN ONDERWIJS 
 

Datum: 22 mei 2013 

Plaats:   Oude raadzaal 

Tijd:      14.20 – 15.00 uur 

 

Aanwezig: dhr. D. Jager (voorzitter), mw. E. van Lente (PvdA), dhr. J. Evenhuis (VVD), mw. 

N.J.G. Temmink (SP), mw. C.M. van Dijk (SP), dhr. P.S. de Rook (D66), mw. A. Postma 

(GroenLinks), dhr. R.P. Prummel (Stadspartij), dhr. A. Sijbolts (Stadspartij), dhr. W. Neutel (CDA), 

dhr. M. Verhoef (ChristenUnie), mw. S Klein Schaarsberg (Student & Stad), mw. M. Wilschut (PvdD) 

Wethouder: mw. J.A. Visscher, dhr. T. Schroor 

Namens de griffie: mw. G. Mulder (commissiegriffier) 

Verslag: dhr. Z. Jeuring (Notuleerservice Nederland) 

 

Opening 
De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. Dhr. Bolhuis heeft zich 

afgemeld. 

 

Dhr. Sijbolts (Stadspartij): 

• Motie monitoring kinderactiviteiten van de Stadspartij: de opbrengst van slechts 15% van de 

doelgroepkinderen vindt spreker zwaar onvoldoende. Jammer dat de oorzaak van de geringe 

deelname niet is onderzocht. Waarom gebeurt de aanpak alleen in NLA-wijken? Hoe gaat het 

college sturen? Is aanpassing tot een stadsbreed aanbod mogelijk via een eigen bijdrage? 

Graag de mening van het college en de andere fracties. 

• Klassenassistenten: wat kan het college de ontslagen mensen bieden? 

• Spreker is tevreden met de resultaten bij taal en ontwikkelingsachterstanden. 

• Het aantal jongeren dat in de leeftijdscategorie 11-15 jaar alcohol gebruikt, blijft zeer hoog. 

Dhr. Evenhuis (VVD): 

• Geeft complimenten voor het beleid en noemt de oplevering van de school Gravenburg. 

• Is de relatie tussen de gemeente en O2G2 weer in orde? 

• Voortijdig schoolverlaters: hoe komt het dat de beoogde cijfers in 2012 niet zijn gehaald? 

• Sporthal De Wijert: de voorbereiding is nog niet gestart. Hoe komt dit? 

• Overgewicht en beweging: de getallen zien er niet goed uit. De fractie bepleit vakleerkrachten 

gym. Wat is de visie van het college? 

Mw. Van Lente (PvdA): 

• Is tevreden over het masterplan Onderwijshuisvesting en verzoekt om een snel vervolg hierop. 

• Binnenklimaat scholen: de fractie verzoekt dit weer te gaan monitoren. 

• Overgewicht: de fractie kijkt uit naar het plan voor bewegingsonderwijs. 

• Graag aandacht voor het taalonderwijs. Misschien kan dit in de nieuwe LEA? Hoe verhoudt 

het Onderwijspact zich tot de LEA? 

• Wanneer komt de evaluatie van de CJG’s? 

• De fractie is blij met de kindertuinen en de aanpak voor cultuureducatie. 

Mw. Postma (GroenLinks): 

• Schetst wat vanaf 2012 is gebeurd. De decentralisatie jeugdzorg wordt een belangrijk punt. 

• De inspanning voor kwetsbare jongeren, voor jeugdwerkloosheid, voortijdig schoolverlaters, 

zorg en laaggeletterdheid is blijvend nodig. 

• Op het gebied van onderwijshuisvesting zijn goede stappen gezet inclusief duurzaamheid en 

binnenklimaat. Hopelijk kan de komende jaren met renovatie worden doorgegaan. 

• N.a.v. de evaluatie vensterscholen: hoort de commissie binnenkort hoe het er nu mee staat? 
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Mw. Temmink (SP): 

• Maakt zich zorgen over de sportdeelname van vooral jongeren. Het afschaffen van het 

schoolzwemmen is de fractie een doorn in het oog. 

• Graag snel maatregelen om overgewicht bij jongeren te bestrijden. 

• Verder is het voortijdig schoolverlaten een zorgpunt. Het lage aanbod van stageplekken is 

mede oorzaak en de vraag is of daar iets aan kan worden gedaan. 

Mw. Wilschut (PvdD): 

• Overgewicht 10-jarigen: de scholen moeten meer inzetten op meer bewegen. Dat is beter dan 

het inzetten van talentcoaches. Voeding speelt een grote rol en spreker vraagt of het college 

van plan is snel dakakkers op scholen te realiseren. 

• Het alcoholgebruik onder jongeren neemt af. Een zorg is het gebruik van energiedrankjes. 

• Natuureducatie is belangrijk. Kan de wethouder bekijken waarom het gebruik van de leskist 

duurzaamheid afgenomen is? 

• 15% van de doelgroepkinderen doet mee aan buitenschoolse activiteiten. Was dit beoogd? 

Dhr. De Rook (D66): 

• Is het eens met de opmerkingen van GroenLinks. 

• Gaat in op de functie van de Gemeenterekening. Vaak ontbreekt in de rekening welk effect 

specifiek het gemeentelijke beleid heeft gehad, naast de effecten van de aanpakken van 

anderen. Bij onderwijs is het juist andersom: de rekening geeft alleen aan wat het effect van 

gemeentelijk beleid is, terwijl de fractie geïnteresseerd is in de onderwijssituatie in de gehele 

stad. Kan het college dit in de toekomst verbeteren? 

Dhr. Neutel (CDA): 

• Vindt het ongewenst dat het percentage jongeren dat voldoet aan de sportnorm is gedaald. 

• Hoe verhoudt het percentage te dikke kinderen zich tot de landelijke cijfers? 

• Preventie bij het gebruik van genotsmiddelen blijft belangrijk. 

• De fractie is blij dat in 2012 een vervolg werd gegeven aan het Jongerenlintje. 

Dhr. M. Verhoef (ChristenUnie): 

• Zegt dat nu stappen worden gezet in en met het onderwijs. er is het onderwijspact en er is 

binnen het onderwijs oog voor kwaliteit. Dit geldt ook voor het VVE. 

• Deelt de zorg over het voortijdig schoolverlaten. 

• Schoolzwemmen: in hoeverre wordt gebruikgemaakt van het vangnet? 

• Alcoholgebruik onder jongeren: hoe staat het college tegenover het initiatief van studenten 

onder de noemer “Vroeg op stap”? Is een positief geluid mogelijk? 

• Is het eens met de opmerkingen over overgewicht bij jonge kinderen. 

Mw. Klein Schaarsberg (Student&Stad): 

• Is het eens met de complimenten over de lokale educatieve agenda en het huisvestingsplan en 

de zorg over de ongezonde levensstijl. 

• Talentontwikkeling en de doorgaande leerlijnen: is het een bewuste keuze geweest de relatie 

tussen middelbare scholen en universiteit niet mee te nemen? 

• Vroegtijdig schoolverlaten: blijvende stimulering voor zowel de boven- als de onderkant en de 

begeleiding van doorstroming naar banen is nodig. 

• Eens met de opmerking van D66 over verbetering van de rekening. Verbetering van beleid 

hoeft niet altijd te worden gerealiseerd met de inzet van geld. 

Wethouder Schroor: 

• Klassenassistenten: dit kan beter tijdens het voorjaarsdebat worden besproken. 

• De relatie met O2G2 is uitstekend. De opvolging functioneert prima. 

• Elke vroegtijdig schoolverlaten is één te veel. De regering zet er net als de stad en de scholen 

sterk op in. Met het inzetten van andere onderwijsvormen kan mogelijk de brug naar het 

bedrijfsleven korter worden. Hierbij spelen stageplekken een rol. De wethouder wil de cijfers 

2012 in 2013 verbeteren. 

• Sporthal De Wijert komt er niet. Bij Europapark komt een nieuwe hal. Bij Tamarisk komt een 

dubbele spelhal. Met alle betrokkenen en ook met het Gomaruscollege vindt overleg plaats. 
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Initiatieven van het Gomaruscollege anders dan een sporthal worden op hun eigen merites 

beoordeeld. 

• Overgewicht bij kinderen wordt aangepakt via het programma Bslim. De rijksmiddelen 

worden doorgeschoven naar de scholen. Er komt een voorstel om Bslim buitenschools te 

continueren. 

• Binnenklimaat scholen: de raad ontvangt cijfers zodra deze bekend zijn. 

• De LEA: in juni wordt de raad geïnformeerd. Bekeken wordt in hoeverre de LEA kan worden 

vervangen door het onderwijspact of dat de LEA een uitvloeisel ervan wordt. Op 3 juni om 

17.00 uur wordt het onderwijspact gepresenteerd. 

• Evaluatie vensterscholen: in juni ontvangt de raad een brief over een nieuwe impuls. In 

overleg met de scholen wordt gewerkt aan een ambitiedocument dat is gericht op maatwerk. 

• Dakakkers op scholen worden bekeken bij nieuwbouw van scholen, in combinatie met tuinen. 

Scholen nemen al initiatieven op het gebied van voeding. 

• De wethouder verneemt graag de reactie van de fracties op de brief over O2G2. 

• Kwaliteit onderwijs: er zijn vele rapporten, bij de volgende rekening kan meer inzicht worden 

gegeven over de Groningse situatie. 

• Talentontwikkeling en doorgaande leerlijnen komen terug in het Onderwijspact. 

• Het klopt dat ook zonder geld goede effecten zijn te bereiken, zie het Onderwijspact. 

Wethouder Visscher: 

• Opmerking Stadspartij: het klopt dat minder doelgroepkinderen zijn bereikt dan was beoogd. 

Het college zoekt naar mogelijkheden en andere instellingen om meer kinderen te bereiken. 

Zie de samenwerking tussen studenten en corporaties. De focus blijft gericht op de NLA-

wijken. 

• De aandacht voor kwetsbare kinderen is er en is zeer belangrijk. 

• Schoolzwemmen: het vangnet is er en na dit schooljaar wordt een eerste balans opgemaakt. 

• Overgewicht kinderen: er gebeurt veel in de CJG’s en daar waar nodig doet het college het 

nodige. De evaluatie van de CJG’s komt in oktober 2013. 

• Rapporteren via de rekening: het doel moet zijn om zo goed mogelijk inzicht te krijgen in 

waartoe de inspanningen van de gemeente leiden. 

 

De voorzitter sluit de vergadering om 15.00 uur. 


